
 

 

 Akreditasyon Toplantısı Sonrası Tespit ve Öneriler 

Kıymetli Hocalarım; 

öncelikle 5 Ocak 2017 tarihinde Sakarya Üniversitesi’nde ulusal çapta gerçekleştirdiğimiz Akreditasyon 

Bilgilendirme Toplantısı’na katılımınızdan dolayı tekrar teşekkür etmek istiyorum. 50 üniversitemizden 

çoğu üst düzey yöneticiler olmak üzere çok sayıda akademisyenin katıldığı, Yükseköğretim Kalite Kurulu 

Başkanı Prof. Dr. Orhan Uzun ve SAÜ rektörü Prof. Dr. Muzaffer Elmas’ın açılış konuşmaları ile durum 

değerlendirmesi yapıp, vizyon çizdiği toplantımızda AACSB'nin Avrupa, Ortadoğu ve Afrika Bölgesi 

Başkanı Tim Mescon, İstanbul Üniversitesi İşletme Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Recep Pekdemir ve 

Sakarya Üniversitesi İşletme Fakültesi AACSB mentörü Prof. Dr. M. Madi’nin sunuş ve paylaşımları ile 

katılımcıların görüşlerinin gelecek için önemli tespitler ve işbirliği fırsatları sunduğunu düşünüyorum.  

 

Toplantı esnasında alınan notlarımız, sonrasında yaptığımız değerlendirmeler ve sizlerden gelen geri 

dönüşler çerçevesinde aşağıdaki notlarımızı sizlerle paylaşıyorum.  

1- Devletimizin ilgili kurumlarının, yükseköğretimde kalite ve akreditasyon konusunda yönlendirmesi 

ve bunun yanında akredite olma sürecine giren program ve fakültelerin, öğrenci sayısının azaltılması, 

öğretim üyeleri sayısının arttırılması ve stratejik yatırımları için ek kaynak oluşturulması ihtiyacı 

bulunmaktadır.  

2- Üniversitelerin harcama bütçelerinde akreditasyon maliyetlerine yönelik kalemlerin konulması veya 

hayata geçirilmesi önem arz etmektedir.  

3-Üniversitelerimizin akreditasyon süreci ve yol haritası hakkında bilgi ihtiyacı bulunmaktadır.  

4-Üniversitelerimizin yönetim ve İşletme alanlarında faaliyet gösteren fakültelerinin sadece 

akreditasyon anlamında değil, ortak politikaların belirlenmesine ve uygulanmasına katkı verecek bir 

çatı örgütlenmeye ihtiyacı bulunmaktadır.  

Selam ve saygılarımla 

Ahmet Vecdi Can 

Dekan 

 


